
Zápis z jednání Školské rady konaného dne 3. října 2016 

 

 

Účast: 

RNDr. Stanislav Máca (ředitel školy) – maca@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Dr. Ladislav Jirků (zástupce zřizovatele) - ladislav.jirku@vspj.cz 

MVDr. Jiří Rudolf (zástupce rodičů) – rudolf.trest@quick.cz 

Jindřich Pospíchal (zástupce rodičů) - jindra.posp@volny.cz 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Přizvaní hosté: - 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení, seznámení s programem 

2. Schválení Výroční zprávy za školní rok 2015/2016 

3. Projednání Návrhu rozpočtu na rok 2017 

4. Změna Školního vzdělávacího plánu 

5. Informace o škole 

6. Diskuse a závěr 

 

ad 1) 

Dr. Máca, Mgr. Drmota 

ad 2) 

Dr. Máca 

- stručně shrnul hlavní body Výroční zprávy 

- informoval o finálním zpracování Výroční zprávy tiskem 

- návrh znění Výroční zprávy obdrželi členové Školské rady k prostudování s předstihem 



 

Školská rada schválila připravené znění Výroční zprávy za školní rok 2016/2017 

- schváleno jednomyslně 

ad 3) 

Dr. Máca 

- zdůraznil nejdůležitější položky Návrhu rozpočtu na rok 2017 a zodpověděl konkrétní dotazy 

- Školská rada bere připravený Návrh rozpočtu na rok 2017 na vědomí 

ad 4) 

Dr. Máca 

- informoval o úpravě ŠVP v oblasti hodinové dotace výuky cizích jazyků u oboru SOŠ Management 

sportu a trenérství 

- druhým bodem úpravy ŠVP je rozšíření nabídky o nepovinnou výuku matematiky v rámci prvních 

ročníků u obou oborů školy 

Školská rada schválila výše komentovanou úpravu Školního vzdělávacího plánu 

- schváleno jednomyslně 

ad 5) 

Dr. Máca informoval o: 

- průběhu a výsledku maturitních zkoušek 

- výsledku rozmísťovacího řízení absolventů 

- prvotních zkušenostech z otevření nového oboru SOŠ 

- výsledku přijímacího řízení a otevření tříd v rámci jednotlivých studijních oborů školy 

- nové vyhlášce týkající se přijímacího řízení pro školní rok 2017/2018 

- změnách v objednávání obědů 

- plánovaných akcích v rámci školního roku 

- plánech na rekonstrukci školy a školního sportoviště 

ad 6) 

Mgr. Drmota: 

- další pravidelné zasedání ŠR naplánováno na jaře 2017, v případě potřeby se ŠR sejde operativně. 

 

 

Zapsal: J. Drmota 


